
Referat af bestyrelsesmødet d 17. nov. 2022. 

Alle deltog. 

 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt med den bemærkning at det bliver med håndmadder som tidligere bestemt. 

2)  Status regnskab. 

Regnskab gennemgået med udgifter år til dato. Saldoen er dags dato 117.037,60 kr.    

 

3)  Orientering om fællesmøde med de øvrige grundejerforeninger i Varde Kommune. 

Bestyrelsen blev orienteret. 

4)  Orientering om møde hos Varde kommune om vandsituationen Kvie Sø. 

Afholdt møde først i november med lokale politiker tilstede. Omkring beskæring ved søen og 

vandkvaliteten. Der vil blive arbejdet med at gøre badeområdet ved den store parkeringsplads mere 

bade venlig. Der er stadig ingen forklaring på den skiftende badevandskvalitet. 

5) Status på vedligehold af grønne områder. 

Områderne er fine og i orden, samt klar til vinteren. Vi aftaler med græsslåning for 2023.  

6) Status på reparation af basketballkurv og fodboldbane. 

Basketballkurven er repareret og der er fyldt jord i hullerne foran målene. Der skal til forår nye net i 

målene. 

7) Status på udskiftning af udtjente fartreduceringsstolper. 

De 2 der er knækket er udskiftet. Der tjekkes for evt. reflekser. 

8) Status på undersøgelse af støvbindemidler til vore veje. 

Jørgen Jelling undersøger nærmere om en miljørigtig løsning.  

9) Evt. 

Næste bestyrelsesmøde den 26-1-2023 på Søgårdsvej 97 kl. 17,00. 

 

 

 

Referent Claus Gaarde 


